

His World

Montréal, Canada June 21 to September 3

1973

LITHO/CANADA

Man and

Permanent epiloque to Expo 67

Civilization

The basic theme of Montréal's permanent summer-long exhibition this year is "CIVILIZATION". The sixth annual epilogue to Expo 67 is concentrated on the man-made extensions of historic St. Helen's Island but visitors riding the blue minirail will have the privilege of travelling on the second Expo island, lie Notre-Dame, where they will see work on the rowing basin for the 1976 OLYMPIC GAMES.

26 pavilions

Some 26 buildings contain exhibits this year and almost half of these have international contents.

These include Austria. Bulgaria, Czechoslovakia, France, Iran, Japan, Mexico, Pakistan, Switzerland, the USSR, Yugoslavia and a Moroccan participation.

The 20-storey geodesic dome will feature an ambitious QUEBEC government and HYDRO-QUEBEC presentation on



La Ronde

The swinging, fun area is concentrated on 135 acres situated at the eastern tip of St. Helen's island and known as La Ronde. Larger than Disneyland or Tivoli, it caters to fun-bent visitors of all ages.

Action is the keynote from rides and games to the exotic international boutique bazaar, from the century-old merry-go-round to the \$3,000,-000 Gyrotron volcanoride and the historic French-Canadian village. La Spirale. The Flume and the kiddy-rides are as well-known to the younger set as the lusty German beer garden is to the elders.



Hours: Pavilions are open daily from 10 a.m. to 8.30 p.m. every day of the week.

Visits to the pavilions can be extended until 9 p.m.

Exhibition grounds close at midnight.

LA RONDE operates daily from noon to 2.30 a.m. starting June 16 and weekends, beginning May 5.

Admission: There is no entry charge to the exhibition grounds and children under 8 years of age are allowed free into the pavilions if they are accompanied by an adult.

One day visa costs \$2.50; all-season visa \$5. LA RONDE: adults 50¢; youths (8 to 17) 25¢; under-8. free (accompanied). Parking: Space for 6.000 cars on St. Helen's Island.

All persons 8 and over need a VISA to enter pavilions.

\$2 daily. Private parking at Metro (subway) stations.

Marina: Room for over 250 craft at La Ronde, All facilities available. The swimming pool is reserved for tenants and quests.

Getting there: The fast, clean, quiet Metro gets

you on the site in five minutes. This is complemented by a bus service from downtown.

Information: **Public Relations** Department City of Montréal City Hall Montréal 127, Canada

(514) 872-6222













Terre des Hommes

Montréal, Canada 21 juin au 3 septembre

1973

Un monde en capsules

La 6e saison consécutive de l'exposition permanente et culturelle de Montréal a choisi comme thème CIVILISATION. Elle est concentrée, cette année encore, dans l'historique île Sainte-Hélène mais les visiteurs pourront emprunter le minirail bleu pour revoir l'île Notre-Dame où s'effectuent certains travaux en vue des Olympiques de l'été 1976.

26 pavillons

Quelque 26 pavillons racontent la Terre des Hommes dont près de la moitié dans des participations inter-nationales. Parmi celles-ci : l'AUTRICHE, la BULGA-RIE, la FRANCE, l'IRAN, le JAPON, le MEXIQUE, le PAKISTAN, la SUISSE, la TCHECOSLOVAQUIE, l'URSS, la YOUGOSLA-

pièces d'exposition ma-

Québec propose une participation d'envergure concernant l'environnement et une autre d'artiest présent à travers le ministère des Postes et 'Office National du Film

La Ronde

La Ronde continue toude vivre. Plus grand que Disneyland ou Tivoli dont parc couvre 135 acres dans la pointe est de l'île Sainte-Hélène.

grands avec ses manèson bazar de boutiques Village québécois.

de \$3,000,000, le téléfébillon, la Pitoune, restent extrêmement populaires auprès des amateurs de sensations fortes. A noter que le fameux restaurant Bavarois a été reconstruit.

Renseignements

Heures: Pavillons de 10 à 20 h. 30 tous les jours de la semaine.

Les visites peuvent se prolonger jusqu'à 21 h. Le terrain de l'exposition ne ferme toutefois qu'à

LA RONDE ouvre tous les jours, de midi à 2 h. 30 le lendemain, à compter du 16 juin et les fins de semaine depuis le 5 mai.

Admission: L'accès dans l'île Sainte-Hélène est gratuit pour tout le monde. Un visa est cependant exigé pour la visite des pavillons pour toute personne âgée de 8 ans et plus.

ment s'ils sont accompagnés d'un adulte. Visa d'un jour : \$2.50 — Visa de saison : \$5.00 LA RONDE : 50 cents pour adultes — 25 cents pour adolescents — moins de 8 ans, gratuit (si accompagnés). Stationnement: Plus de 6.000 voitures dans l'île — \$2.00 par jour. Terrains privés près des entrées de

Les enfants de moins de 8 ans sont admis gratuite-

Port de plaisance (Marina): Espace pour 250 embarcations. Service 24 heures par jour. Piscine réservée

aux locataires et invités. Pour s'y rendre: Par le métro (service le plus ra-

pide) ou par autobus depuis le centre-ville.

Information: Service des relations publiques Ville de Montréal Hôtel de ville Montréal 127, Canada

(514) 872-6222



switzerland







